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Obec Bouzov

Bouzov 2, 783 25 Bouzov
tel.č.: 585 346 207 | e-mail: podatelna@obec-bouzov.cz

Z Á P I S
18. zasedání Zastupitelstva obce Bouzov

konané dne 21. 9. 2022 v Obřadní síni OÚ Bouzov od 18:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Přítomno: 14
Omluveni: 1
Neomluveni: 0
Předsedající: Ing. Zdeněk Foltýn
Zapisovatel*: Petra Knápková
Ověřovatelé zápisu: Jiří Švec, Ing. Petr Putík

*Předsedající v souladu s jednacím řádem Obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení

Schůzi zastupitelstva zahájil a po celou dobu řídil starosta obce Ing. Zdeněk Foltýn. Přivítal přítomné členy
zastupitelstva. Podle prezenční listiny je přítomna nadpoloviční většina všech členů zastupitelstva obce a to je
schopno se usnášet dle § 92 odst. 3 zák. č. 128/2000 Sb., o obcích (obecních zřízení). Zápis z minulého 17.
zasedání zastupitelstva byl vyložen na jednacím stole s tím, že pokud k němu nejsou připomínky, je považován
za schválený. Bylo přistoupeno k volbě zapisovatelky a ověřovatelů zápisu, kdy byli navrženi jako zapisovatelka
paní Knápková, za ověřovatele pan Jiří Švec a pan Ing. Petr Putík. Do návrhové komise byli navrženi pan
Mgr. Dušan Tejkal, pan MUDr. Zdeněk Fryšák a pan Ing. Miroslav Půr.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje a) jako zapisovatelku paní Petru Knápkovou

b) ověřovatele zápisu pana Jiřího Švece a pana Ing. Petra Putíka

c) návrhovou komisi ve složení pan Mgr. Dušan Tejkal, pan MUDr. Zdeněk Fryšák a pan Ing. Miroslav Půr.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1a/18Z/2022 bylo schváleno.

Starosta obce konstatoval, že zastupitelům byly zpřístupněny podkladové materiály a pozvánka s návrhem
programu dnešního jednání.  Dále se zeptal, zda s programem dnešního zasedání souhlasí nebo chtějí program
doplnit. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje program 18. zasedání zastupitelstva obce Bouzov.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1b/18Z/2022 bylo schváleno.
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2. Kontrola usnesení

Starosta obce Ing. Foltýn přečetl usnesení z minulého 17. zasedání zastupitelstva obce konaného dne
15.06.2022.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

3. Zpráva o činnosti rady obce

Slovo převzal místostarosta obce Mgr. Tejkal a seznámil přítomné zastupitele s nejdůležitějšími body z jednání
rady, která se sešla celkem 7x od posledního zasedání zastupitelstva obce. Kromě běžné agendy rada
obce mimo jiné schválila výsledek z jednání hodnotící komise na akci "Restaurování a oprava litinového kříže
na Bouzově", výsledek hodnotící komise na akci "Víceúčelové hřiště Olešnice",  schválila příkazní smlouvu
na výkon činnosti koordinátora BOZP "Dostavba vodovodní sítě obce Bouzov - Hvozdečko-Kovářov, schválila
smlouvu o dílo na realizaci veřejné zakázky ČOV, rovněž schválila žádost o povolení k provedení zpevněných
odstavných ploch v Bezděkově, rozpočtové opatření č. 5, finanční příspěvek na projekt Na kole dětem ve výši
4.000,-Kč, schválila příspěvek pro SDH Bouzov na pořádání kulturních akcí pro děti ve výši 9.000,-Kč.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

4. Obecní majetek

Slovo bylo předáno předsedovi pozemkové komise panu Ing. Petru Beštovi, který seznámil přítomné zastupitele
s pozemky, jež budou na dnešním zasedání projednávány. 

Pozemek parc. č. 692/1 v k.ú. Bouzov - jde o řešení místní situace před domem žadatelů  a současně se bude
řešit odkup obcí Bouzov části pozemku od žadatelů. Byl již vytvořen geometrický plán.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje prodej části pozemku parc. č. 692/1 v k.ú. Bouzov o výměře
4 m2 (nově vzniklý pozemek parc. č. 692/5 dle geometrického plánu č. 426-155/2022) manželům
*** za cenu 50,-Kč/m2.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2a/18Z/2022 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje odkup části pozemku parc. č. 79/1 v k.ú. Bouzov o výměře
38m2 (nově vzniklý pozemek parc. č. 79/7 dle geometrického plánu č. 426-155/2022) od manželů
*** za cenu 50,-Kč/m2.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2b/18Z/2022 bylo schváleno.



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 3 / 6

Pozemek parc.č. 688/6 v k.ú. Bouzov - rovněž jde o řešení místní situace před domem žadatelů a současně obec
odkoupí část jejich pozemku.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje prodej části pozemku parc. č. 688/6 v k.ú. Bouzov o výměře
26 m2 (nově vzniklý pozemek parc. č. 688/17 dle geometrického plánu č. 426-155/2022) manželům
*** za cenu 50,-Kč/m2.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2c/18Z/2022 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje odkup části pozemku st. 24 v k.ú. Bouzov o výměře 2 m2 (nově
vzniklý pozemek parc. č. 789 dle geometrického plánu č. 426-155/2022)  od manželů *** za cenu 50,-Kč/m2.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2d/18Z/2022 bylo schváleno.

Na předešlých zasedání byla řešena u královské louky cesta, po jednáních se společností DAKOSTA se z cesty
ubraly 2 m a obec odkupem části pozemků 173/58 a 173/52 získá jednoduchý přístup na původní cestu
do lesa. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje prodej spoluvlastnického podílu na části pozemku parc. č. 175/1
o výměře 217 m2 v k.ú. Bouzov (nově vzniklý pozemek parc. č. 175/4 dle geometrického plánu
č. 425-40/2022) společnosti DAKOSTA, s.r.o. se sídlem nábř. Přemyslovců 867/8, 779 00 Olomouc,
IČ 26929694  za cenu 100,-Kč/m2.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2e/18Z/2022 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje odkup části pozemku parc.č. 173/52 v k.ú. Bouzov o výměře
72 m2 (nově vzniklý pozemek parc.č. 173/102 dle geometrického plánu č. 425-40/2022) a části pozemku
parc.č. 173/58 v k.ú. Bouzov o výměře 22 m2 (nově vzniklý pozemek parc.č. 173/103 dle geometrického
plánu č. 425-40/2022) od společnosti DAKOSTA, s.r.o. se sídlem nábř. Přemyslovců 867/8, 779 00
Olomouc, IČ 26929694  za cenu 100,-Kč/m2.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2f/18Z/2022 bylo schváleno.

Jeřmaň pozemek parc.č. 8/7 - žadatel požádal o koupi pásu pozemku kolem své nemovitosti.  Jedná se o záměr
prodeje pásu o šířce 2m.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje záměr s prodejem části pozemku parc.č. 8/7 v k.ú. Jeřmaň panu ***.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2g/18Z/2022 bylo schváleno.
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Doly - vyřešení vlastnického vztahu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje záměr s prodejem spoluvlastnického podílu na pozemku parc.č. 54/1
v k.ú. Doly u Bouzova a záměr se zrušením spoluvlastnického podílu dělením na pozemku parc.č. 54/3
v k.ú. Doly u Bouzova paní ***

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2h/18Z/2022 bylo schváleno.

Jeřmaň - pozemky před domem žadatelů a nutné pozemky pro vybudování ČOV.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje záměr s prodejem zbývající části pozemku parc.č. 187/5 (dle
velikosti ČOV) v k.ú. Jeřmaň.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Chmelina)

Usnesení č. 2i/18Z/2022 bylo schváleno.

Hvozdečko - odkup pozemku od Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových.  Obec požádala o koupi
pozemku parc.č. 129/4, kdy proběhla jednání  a Úřad pro zastupování státu je ochoten tento pozemek prodat.
Jde o důležitý pozemek z hlediska budoucího vedení vodovodního řadu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje odkup pozemku parc. č. 129/4 v k.ú. Hvozdečko od Úřadu pro
zastupování státu ve věcech majetkových se sídlem Praha 2, Rašínovo nábřeží 390/42 za cenu 2.500,-Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2j/18Z/2022 bylo schváleno.

Ing. Foltýn - na předchozím zastupitelstvu bylo schválen prodej části pozemku parc.č. 258/2 panu ***. Je třeba
odsouhlasit změnu kupujícího z pana *** na jeho ženu paní ***

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje změnu v osobě kupujícího části pozemku parc.č. 258/2 o výměře
181 m2 v k.ú. Jeřmaň na paní ***.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2k/18Z/2022 bylo schváleno.

5. Rozpočtové změny

Starosta obce Ing. Foltýn se dotázal, zda někdo ze zastupitelů má dotaz k položkám rozpočtových změn. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje rozpočtové změny dle přílohy.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/18Z/2022 bylo schváleno.
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6. Cena tepla a cena vodného

Starosta obce Ing. Foltýn sdělil, že zastupitelé obdrželi podklad k tomuto bodu s návrhem změny cen tepla a
vody, které vzhledem k současné situaci by měly být navýšeny. Otázkou je o kolik, obě činnosti jsou zatím
ztrátové. Společnost dodávající teplo, musí v prosinci předložit kalkulaci na r. 2023, kdy se budou samozřejmě
dělat i odečty tepla. 

Pan Ing. Kuhn - Pokud nevidíme kalkulaci, je těžké určit cenu, udělat nějaký nástřel.

Pan Ing. Chmelina - Pokud dojde k navýšení ceny o 15% od dodavatele, měla by být cena aspoň 550,-Kč.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje od 1.10.2022 cenu tepla ve výši 550,-Kč/GJ.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Fryšák)

Usnesení č. 4a/18Z/2022 bylo schváleno.

Vodné - zvýšení na částku 40,-Kč.

Pan Ing. Kunc - Pokryje zvýšení částky za vodu o 5,-Kč ztrátu?

Paní Ing. Kolavíková - Částku je nutné navýšit, zvedají se ceny energií, náklady na přečerpání tepla.

Starosta Ing. Foltýn - Připravuje se i opatření, že při naplnění rezervoáru v Kadeříně, se zastaví a voda by
zůstala v prameništích. Rovněž se zpracovává posudek na další vrt u rybníků. Řeší se vodovod Hvozdečko -
Kovářov, to je již na fondu a věříme, že žádost dopadne dobře.  

Paní Ing. Kolavíková navrhnula cenu 45,-Kč, ať je nějaká rezerva na opravy.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje od 1.10.2022 cenu vodného 45,-Kč/m3.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4b/18Z/2022 bylo schváleno.

7. Závěrečný účet Mikroregionu Litovelsko

Starosta Ing. Foltýn sdělil, že každá členská obec spolku Mikroregion Litovelsko je povinna zastupitelstvu
předkládat schválený závěrečný účet k vzetí na vědomí.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov bere na vědomí schválený závěrečný účet Mikroregionu Litovelsko za rok
2021.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5/18Z/2022 bylo schváleno.

8. Diskuze

Starosta obce Ing. Foltýn se dotázal zastupitelů, zda má někdo nějakou otázku nebo někdo z přítomných
občanů.
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Pan Dvořáček se dotázal, zda obec ještě plánuje sečení trávy na veřejných prostranství. K tomu starosta sdělil,
že doufá, že se umoudří počasí a podaří se ještě trávu posíct. 

Pan Ing. Putík, zda byla podrobněji řešen potencionální úspora v podobě zhasínání veřejného osvětlení
ve večerních hodinách. K tomu Ing Foltýn sdělil, že tuto otázku po pravdě zatím neřešili, ale sám za sebe není
pro vrátit se do středověku a vše vypnout, nemyslí si, že je to správný směr i z hlediska možného zvýšení
kriminality. 

Dále se pan Ing. Putík dotázal na královskou louku. Ing Foltýn sdělil, že obec předložila své požadavky a dnes
jednal osobně s panem Morávkem, s tím, že společnost dává požadavky dohromady a až se vše zpracuje a
utvoří je pan Morávek ochoten přijet osobě na nějakou neformální schůzku a vše prodiskutovat. Samozřejmě
na něco nechtějí přistoupit, na něco ano.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

9. Závěr

Zastupitel pan Malínek poděkoval vedení obce - panu starostovi a místostarostovi za práci v tomto náročném
volebním období. Za sebe i poděkoval ostatním zastupitelům, že tu s nimi mohl být, za jejich spolupráci, i když
ne vždy se shodli. 

Starosta obce Ing. Foltýn poděkoval  za 4 roky spolupráce, které neuvěřitelně rychle uběhly. A i když to nebylo
vždy jednoduché, realizovala se spousta projektů.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Ověřovatelé: Jiří Švec   ............................................................
 

Ing. Petr Putík   ............................................................
 
Starosta Ing. Zdeněk Foltýn   ............................................................
 
Datum vyhotovení: 27. 9. 2022


